
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 8
Hvad begrunder den meget korte høringsfrist, som er givet til kommunerne i
forhold til at Natur- og Erhvervsstyrelsen nu har fremsendt reviderede kort
omkring 2 meter bræmmer – en lov som jo ellers blev vedtaget tilbage i 1992?
Hvilke konsekvenser kan det få for den enkelte landmand i forhold til økono-
misk kompensation, såfremt kompensationskortene ikke er korrekte i forhold
bræmmeloven?
Vil disse 2 meters bræmmer tælle med under betegnelsen ”ny natur”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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